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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Na szeœædziesi¹tym posiedzeniu Sejmu RP, w trakcie drugiego dnia obrad, 29 kwietnia, Pani Mini-
ster powiedzia³a, ¿e z wielk¹ uwag¹ obserwowa³a pracê naszych patomorfologów przez pierwsze godzi-
ny. Opowiedzia³a, ¿e przez moment polscy lekarze byli traktowani jako obserwatorzy tego, co siê dzia³o,
to trwa³o mo¿e kilkanaœcie minut, a potem, kiedy za³o¿yli fartuchy i stanêli do pracy razem z lekarzami
rosyjskimi, nie musieli do siebie nic mówiæ; wykonywali swoj¹ pracê jak fachowcy, z wielkim poszano-
waniem dla ofiar tej katastrofy. Wczoraj jednak minister zdrowia, pani Ewa Kopacz, przyzna³a w „Krop-
ce nad i” w TVN24, ¿e polscy lekarze w Moskwie nie brali udzia³u w sekcjach zw³ok ofiar katastrofy
smoleñskiej. Czyli po pó³ roku dowiadujemy siê prawdy na temat sekcji zw³ok poszkodowanych w kata-
strofie.

W trakcie tego samego, szeœædziesi¹tego posiedzenia Sejmu pad³y inne stwierdzenia wyg³oszone
przez Pani¹ Minister, którym przecz¹ fakty, bo od tego czasu na terenie katastrofy przypadkowi ludzie,
a tak¿e wys³ana grupa archeologów, znajduj¹ kolejne szcz¹tki samolotu, jak te¿ cia³ ludzkich. Dlatego
przypominam s³owa, które Pani Minister wtedy wypowiedzia³a: ¿e gdy znaleziono najmniejszy szcz¹tek
na miejscu katastrofy, przekopywano z ca³¹ starannoœci¹ ziemiê na g³êbokoœæ ponad 1 m i przesiewano
j¹ w szczególnie staranny sposób.

Zapytujê teraz Pani¹ Minister, czy podtrzymuje te s³owa. A je¿eli tak, to proszê powiedzieæ, kto doko-
na³ badañ na tê g³êbokoœæ oraz jakiego sita u¿yto do przesiewania, skoro tyle elementów znajdujemy je-
szcze w ziemi pod Smoleñskiem.
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